
Zpráva o činnosti starosty Leden od ZMO/ Únor 2023 

 

• 30.1. Setkání s řediteli základních a středních škol. Tématem byla minulá, současná i 

budoucí spolupráce s obvodem. Řešili jsme převážně možné zapojení škol do kulturních akcí 

obvodu a prostor pro informace v rámci našeho zpravodaje. 

 

• 31.1. Setkání s řediteli mateřských škol. Jednání probíhala ve stejném duch jako se ZŠ a SŠ 

 

• 31.1. Schůzka s provozovateli budoucích parkletů v Pernštýnské ulici. Na schůzce se řešila 

budoucí podoba parkletů a časový harmonogram jejich výroby a umístění.  Městský obvod 

informoval o stavu výroby květináčů, které zde bude instalovat. 

 

• 1.2. Rada MO I.  + otevírání obálek a vyhodnocení nabídek výběrových řízení na seče a 

opravy komunikací 

 

• 1.2. slavnostní otevření fotbalového stadionu a jeho prohlídka  

 

 

• 6.2. Schůzka s panem Nývltem ohledně “Pardubické 9“ – Pardubická 9 je běžecký závod, 

každoročně pořádaný, který by letos měl vést Tyršovými sady. Byl jsem osloven ohledně 

účasti a předávání cen na této akci, které jsem přijal.   

 

• 7.2. Setkání starostů na MO I Pravidelné setkání starostů obvodů, na kterém se řešili otázky 

ohledně budoucnosti parkování v Pardubicích, P. Zubák také prezentoval situaci okolo mostů 

kpt.Bartoše a Pavla Wonky…zazněli také informace o budování plně bezbariérových zastávek 

na území města.  

 

• 7.2. Schůzka s p. Filipim. Pan Filipi přišel jako zástupce SVJ ohledně možnosti odkupu části 

pozemku města v ulici Sladkovského x na Hrádku. Jedna se o pozemek, respektive zvýšený 

vjezd za bývalým „Kutilem“.  O odkup se zajímá SVJ přilehlého domu, které vlastní zbývající 

část tohoto vjezdu.  Další jednání povede SVJ přímo s OMI.  

 

• 8.2. Schůzka se zástupci VČD. Zástupci přišli představit činnost divadla a otevřeli otázku 

případné finanční podpory ze strany MO I.  

 

• 9.2.Koordinační schůzka Vinařský půlmaratón. Schůzka se zástupci města, DPMP, Městské 

policie a dalšími dotčenými orgány nad úpravou trasy vinařského půlmaratonu vzhledem 

k rekonstrukci třídy Míru a omezení provozu přes most kpt. Bartoše.    

 

• 10.2. Setkání s Primátorem  Setkání nad záměry obvodu v letošním roce, rozpočtem a 

ohledně změn statutu obvodů.  

 

• 13.2. Setkání s náměstkyní Klčovou. Tématem bylo hlavně možné zapojení MO do přípravy a 

fungování vánočních trhů a obecně budoucí podoba vánočních trhů. 

 



•  14.2.Participace náměstí Republiky. Zahájení a uvedení participace k plánované 

rekonstrukci náměstí republiky. 

 

• 15.2. Koncepce dosadeb na MO I Diskuze a představení koncepce dosadeb nových stromů a 

zeleně na území našeho obvodu. Koncepci aktuálně zpracovává město a řeší v ní možné 

lokality k nové výsadbě zeleně. V našem obvodě se jedná například o možnosti výsadby 

stromořadí podél ulice u Stadiónu. 

 

•  15.2. Rada MO I – viz zápis z RMO 

 

• 16.2. p. Karas – nová koncepce vánočních trhů. Diskuze nad budoucí spoluprací MO I v rámci 

vánočních trhů. Projednání možnosti rozšíření trhů i před zelenou bránu. Seznámení 

s výsledky tržních konzultací (rozsah, program, sortiment atd.) 

 

• 20.2 Komise pro pozemky a reklamu.  

 

• 21.2. FenixRun koordinační jednání s městskou policii, odborem kultury a zástupci Fenix 

Runu ohledně chystaného běhu v Tyršových sadech, který proběhne 1.5.2023. 

 

• 22.2. Jednání k přezkumu hospodaření městského obvodu za rok 2022- Diskuze a 

vyhodnocení opatření přijatých na základě výsledků přezkumu hospodaření městského 

obvodu za rok 2022 se zástupci města. 

• 24.2. Rekonstrukce zastávek - Informační schůzka ohledně chystaného přebudování zastávek 

na plně bezbariérove, které se konalo v sídle společnosti Prodin spolu se starosty obvodů, 

zástupci města a policie ČR. Pilotním projektem pro MO I bude zastávka MHD na Sukově 

třídě. Odhadovaná realizace 2024. 

• 27.2. Ulice na Ležánkách – Společné jednání s panem Hrabalem, Zubákem a Drenkem na 

téma budoucí úpravy dopravního značení ulice na Ležánkách v souvislosti s brzkým 

spuštěním provozu „mlýnů“. Zároveň řešeno živelné parkování v této ulici, které často 

blokuje průjezdnost. 

• 27.2. Centrum Kosatec- Do centra jsem byl pozván panem Krpálkem při zážitkové cestě 

konané před ZMP. Na schůzce mi bylo představeno fungování centra Kosatec a poměrně 

obsáhle jsme diskutovali otázky bezbariérovosti na území našeho MO. Proběhla také debata 

na téma spolupráce obvodu a centra.  

• 27.2. Komise pro dopravu- Na komisi byl mimo jiné představen plán dopravy v Pardubicích.   

 

 

 


